東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 035/19-20 中二級香港中西區考察團(修訂版)

敬啟者:

為了讓中二級同學了解更多香港的歷史、文化及藝術等知識,本校原訂於十一月二十二日(星期五)安排 貴子弟參與「中西區考察團」,惟鑑於早前社會及交通情況不穩定,活動延期舉行。是次活動詳情更改如下:

日					期	:	二月七日(星期五)
時					間	:	上午 8:30 - 下午 4:00
活	重	助	地		點	:	中西區一帶景點,包括大館古蹟及藝術館、文物徑等
交					通	:	旅遊巴接送往返活動地點
費					用	:	全免(學生須自行外出午膳)
備					註	:	穿著整齊運動服(長褲)及帶備水樽及原子筆一枝
活	動	負	責	老	師	:	冼麗玲老師、陳惠芳老師

請於一月二十日(星期一) 將已填妥之回條逕交班主任,以便統籌辦理。如對上述活動有任何查詢,請致電 2443 9899 與陳凱芝助理校長聯絡。

此致 貴家長



東華三院馬振玉紀念中學校長

(陳妙霞)

敬覆者:本人為中 _	班學生	之家長,已知悉上述通告之內容。
本人定営督促紛子弟:	進時出席活動。	

中二級香港中西區考察團(修訂版)

此覆 東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署	:	
家長姓名	:	

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 035/19-20 S2 Central and Western District Visit (Revised)

15th January 2020

Dear Parents

In order to let our students learn more about history, culture and arts in Hong Kong, we originally scheduled the 'Central and Western District Visit' for our S2 students on 22nd November 2019. However, due to the uncertain social and transportation situations in the past months, we have rescheduled the visit. Details are as follows:

Date :	7 th February 2020 (Friday)	
Time :	8:30am – 4:00pm	
Venue :	Central and Western District, including Tai Kwun and Heritage Trail	
Transportation :	Coach services will be provided.	
Fee :	Free of charge (Students have to eat out.)	
Remarks :	Students should wear PE uniform, bring a water bottle and a ball pen.	
Teachers-in-charge :	Ms. Sin Lai Ling and Ms. Chan Wai Fong	

Please kindly return the signed reply slip to the class teacher on 20th January 2020 (Monday). Please feel free to contact Ms. Chan Hoi Chi on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely,

Chan Miu Ha

Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.